
8. Terep‐rallye Szakági Bizottság

A szakági bizottság a 2015. évre 6 fordulóból álló országos bajnokság lebonyolítását tűzte ki
célul.

A célul kitűzött feladatot maradéktalanul teljesítettük sikeresen lebonyolódott a bajnokság.
A 6 futamból egy forduló teljesen új helyszínen Bábolna és a környező települések
segítségével bonyolódott le. Három forduló CEZ futamként is szerepelt a magyar
bajnokságban és a Hungarian Baja világkupa futam is része volt a bajnokságnak. A bajnokság
végét a szakági díjkiosztóval zártuk le , mely Balatonfüreden került megrendezésre .

Több világkupa futamon is részt vettek a szakág versenyző párosai ahol értékes
tapasztalatokat szereztek  a hazaitól teljesen eltérő rendezésű viadalokon különös tekintettel
a Marokkói világkupa futamra ahol a homokos, dűnés pályák komoly meglepetést és
fejtörést okoztak a versenyzőknek.

A szakág pénzügyi helyzete a 2015. évben a korábban benyújtott tervezettől eltért a szakági
díjkiosztóra az elnökségtől igényeltünk támogatást ezen kívül minden a terv szerint
működött. Semmilyen bizottság felé a szakágnak semminemű tartozása nincs és a 2016. évre
áthozatként még szabadon felhasználható összeggel is rendelkezünk. A 2015. évben a szakág
a rendezőket a média megjelenés egy részének kifizetésével támogatta, mely reményeink
szerint a 2016. évben is megvalósítható lesz.

A szakág a 2016. esztendőre is hat futamból álló bajnokság lebonyolítását tervezi melynek
kezdő állomása március hónapban Bugacon lesz ,mely rendezvény a magyar bajnoki futamon
kívül CEZ fordulóként is szerepel a verseny naptárban. A lehetőségekhez mérten próbálunk
minél több külföldi indulót is bevonni a bajnokságba és az idei évben is próbálunk a
hatfordulósra tervezett bajnokságból három futamot CEZ futamként lebonyolítani.
Elképzeléseink szerint ebben az évben ismét egy teljesen új helyszínen szeretnénk
megrendezni a bajnokság egy fordulóját. A 2016. évben szeretnénk a szakági honlap
működését feleleveníteni és az előző évhez hasonlóan a rendezőket támogatni a média
megjelenés egy részének szakág által történő átvállalásáról.

Varga Imre

szakágvezető


